
Protokól Nr XXIII

z  Sesji  Rady  Gminy  Brzozie w  dniu  16  czerwca  2021  r.  w  Budynku  po  Gimnazjum  w

Brzoziu - świet]ic 1  piętro.

XXIII  Sesja  Rady  Gminy  Brzozie  odbyła  się  w  dniu   16  czerwca  2021  r.,  w  Budynku  po

Gimnazjum w Brzoziu -świetlica 1 piętro o godz.11.00, a zakończona została o godz.12:50

0brady sesji są utrwalane za pomocą urządzenia rejestrującego obraz i dźwięk.

Spoza Radv Gminv w obradach udział wzieli:

1.    Wójt Gminy Brzozie - Pani Danuta Kędziorska - Cieszyńska

2.    Sekretarz Gminy -Pani Grażyna Grzecznowska

3.    Skarbnik Gminy-Pani Ewa piotrowicz

4.    Softysi według listy obecności

Porządek obrad:

1.    Otwarcie sesji oraz stwierdzenie quorum.

2.    Przedstawienie porządku obrad oraz wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.

3.    Przrięcie protokołu z XXII Sesji Rady Gminy Brzozie z dnia 30 kwietnia 2021  r.

4.    Interpelacje i zapytania radnych.

5.    Podjęcie uchwał w sprawie:

1)   zmiany Uchwały Nr XIX/123/2020 Rady Gminy Brzozie z dnia 9  grudnia

2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Brzozie na rok 2021 ;

2)   zmiany Uchwały Nr XIX/122/2020 Rady Gminy Brzozie z dnia 9 grudnia

2020  r.  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy

Brzozie na lata 2021 -2030;

3)   emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu;

4)   zmiany  uchwały  Nr  XXI/144/2021  Rady  Gminy  Brzozie  z dnia  10 marca

2021  r. w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi

oraz   zapobiegania   bezdomności    zwierząt   na   terenie   Gminy   Brzozie

w 2021  r.„;

5)   zmiany uchwały Nr XXI/145/2021  Rady Gminy  Brzozie  z  dnia  10 marca

2021  r.  w  sprawie  określenia zasad,  trybu  udzielania i  sposobu rozliczania

dotacji   celowej   osobom   fizycznym   i   wspólnotom   mieszkaniowym   na



dofinansowanie  realizacji  przydomowych  oczyszczalni  ścieków  z  budżetu

Gminy Brzozie;

6)   określenia  wysokości  opłat  za  korzystanie  z  wychowania przedszkolnego

w oddziałach   przedszkolnych   w szkołach   podstawowych   prowadzonych

przez Gminę Brzozie;

7)   rozpatrzenia petycji dotyczącej rozpowszechnienia infomacji o możliwych

skutkach zdrowotnych poddania się szczepieniu przeciw COVID -  19;

8)   ustalenia średniej cenyjednostki paliwa w Gminie Brzozie w roku szkolnym

2021/2022.

6.    Przedstawienie raportu o stanie Gminy za 2020 r.

7.    Debata nad raportem o stanie Gminy Brzozie za 2020 r.

8.    Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Brzozie wotum zaufania.

9.    Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Brzozie

za 2020 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Brzozie za 2020 r.

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Brzozie za rok

2020.

11. Zakończenie obrad XXIII Sesji Rady Gminy Brzozie.

Ad.l

0 godz.  11 :00 Przewodnicząca Rady Gminy Brzozie Pani Maria Florkiewicz otworzyła XXIII

Sesję   Rady  Gminy  Brzozie.   Powitała  wszystkich   uczestniczących   w   sesji.   Następnie   na

podstawie listy obecności stwierdziła quorum. Lista obecności obecnych Radnych Rady Gminy

Brzozie na XXIII Sesji stanowi załącznik do protokołu.

W posiedzeniu Rady uczestniczyło  14 radnych, jedna radna była nieobecna.

Ad.2

Do otrzymanego porządku obrad radni nie zgłosili uwag i wniosków.
Radni w głosowaniu jawnym przyjęli porządek obrad.

Za -  14 głosów,

Przeciw - 0 głosów

Nieobecnych -  1

Wstrzymujący się -0

0becni niegłosujący -0



Ad.3

Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Gminy Brzozie z dnia 30 kwietnia 2021 r. Do protokołu

nie   zgłoszono   uwag.   Radni   w   głosowaniu  jawnym   przyjęli   protokół.   Imienny   wykaz

głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Za -  14 głosów,

Przeciw - 0 głosów

Nieobecnych - 1

Wstrzymujący się -0

0becni niegłosujący -0

Ad.4

Interpelacje i zapytania radnych.

Pan  Radny  Andrzej   Malinowski  złożył  wniosek  w  sprawie  zapoznania  się  mieszkańców

Małego Leżna z dokumentacją fimduszu sołeckiego za rok 2020.

Pani  Przewodnicząca odpowiedziała,  że wniosek zostanie przyjęty i rozpatrzony w ciągu  14

dni,  odpowiedź  również  będzie  opublikowana  wraz  z  zapytaniem  w  Biuletynie  lnfomacji

Publicznej.

Ad.  5.1

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/123/2020 Rady Gminy Brzozie z dnia 09

grudnia 2020 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Brzozie na rok 2021 Radni otrzymali

w  materiałach  na  sesję.  Pani  Ewa  Piotrowicz  Skarbnik  Gminy  na  posiedzeniu  wspólnym

Komisji Rady Gminy z dnia  15  czerwca 2021  r.  szczegółowo omówiła projekt w/w uchwały.

Projekt został  w całości odczytała na sesji. Nikt z obecnych nie miał pytań.

Radni  w głosowaniu jawnym podjęli  uchwałę.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik

do protokołu.

Za -14 głosów,

Przeciw - 0 głosów

Nieobecnych - 1

Wstrzymujący się -0

0becni niegłosujący -0



Ad.  5.2

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/122/2020 Rady Gminy Brzozie z dnia 09

grudnia 2020 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Brzozie na

lata 2021 -2030 Radni otrzymali w materiałach na sesję. Pani Ewa Piotrowicz Skarbnik Gminy

na  posiedzeniu  wspólnym  Komisji  Rady  Gminy  z  dnia   15  czerwca  2021   r.  szczegółowo

omówiła projekt w/w uchwały i w całości odczytała na sesji. Nikt z obecnych nie miał pytań.

Radni  w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę.  Imienny wykaz głosowania stanowi  załącznik

do protokołu.

Za -14 głosów,

Przeciw - 0 głosów

Nieobecnych - 1

Wstrzymujący się -0

0becni niegłosujący -0

Ad.  5.3

Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji  oraz określenia zasad  ich zbywania, nabywania i

wykupu  Radni   otrzymali  w  materiałach  na  sesję  Pani   Ewa  Piotrowicz   Skarbnik  Gminy

naposiedzeniu  wspólnym  Komisji  Rady  Gminy  z  dnia   15   czerwca  2021   r.   szczegółowo

omówiła projekt w/w uchwały i w całości odczytała na sesji. Środki uzyskane z emisji obligacji

komunalnych zostaną przeznaczone na sfinansowanie planowanego deficytu Gminy Brzozie,

w  związku  z  realizacją  zadań  majątkowych.  Emisja  obligacji  zostanie  przeprowadzona  w

2021  r.  Wartość nominalna każdej  obligacji będzie wynosić  1000 zł. Cena emisyjna obligacji

będzie  równa  wartości  nominalnej.  Wydatki  związane  z  przeprowadzeniem  emisji  zostaną

pokryte z dochodów własnych Gminy Brzozie. Nikt z obecnych nie miał pytań.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę.  Imienny wykaz głosowania stanowi  załącznik

do protokołu.



Za -  14 głosów,

Przeciw -0 głosów

Nieobecnych - 1

Wstrzymujący się -0

0becni niegłosujący -0

Ad.  5.4

Projekt uchwały w  sprawie zmiany uchwały Nr XXI/144/202l  Rady  Gminy Brzozie  z dnia

10 marca  2021  r.  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Brzozie w 2021  r." Radni otrzymali w

materiałach na sesję.  Pani  Agnieszka Chyła na posiedzeniu wspólnym Komisji  Rady Gminy

z dnia  15 czerwca 2021  r. szczegółowo omówiła projekt w/w uchwały i w całości odczytała na

sesji. Nikt z obecnych nie miał pytań.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik

do protokołu.

Za -14 głosów,

Przeciw - 0 głosów

Nieobecnych -  1

Wstrzymujący się -0

0becni niegłosujący -0

Ad.  5.5

Projekt  uchwały w  sprawie  zmiany uchwały Nr  XXI/145/2021  Rady Gminy Brzozie  z  dnia

10 marca  2021  r.  w  sprawie  określenia  zasad,  trybu  udzielania  i  sposobu  rozliczania  dotacji

celowej   osobom   fizycznym   i   wspólnotom   mieszkaniowym   na  dofinansowanie   realizacji

przydomowych oczyszczalni ścieków z budżetu Gminy Brzozie Radni otrzymali w materiałach

na  sesję.  Pani  Agnieszka  Chyła  na  posiedzeniu  wspólnym  Komisji  Rady  Gminy  z  dnia

15 czerwca 2021  r. szczegółowo omówiła projekt w/w uchwały, a w całości odczytała na sesji.

Nikt z obecnych nie miał pytań.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik

do protokołu.



Za -14 głosów,

Przeciw -0 głosów

Nieobecnych - 1

Wstrzymujący się -0

0becni niegłosujący -0

Ad.  5.6

Projekt   uchwały   w   sprawie   określenia   wysokości   opłat   za   korzystanie   z   wychowania

przedszkolnego w oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez

Gminę Brzozie  Radni otrzymali w materiałach na sesję Pani Sekretarz Grażyna Grzecznowska

na  posiedzeniu  wspólnym  Komisji  Rady  Gminy  z  dnia  15  czerwca  2021   r.  szczegółowo

omówiła projekt w/w uchwały i w całości odczytała na sesji. Nikt z obecnych nie miał pytań.

Radni  w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik

do protokołu.

Za -14 głosów,

Przeciw ~ 0 głosów

Nieobecnych -  1

Wstrzymujący się -0

0becni niegłosujący -0

Ad.  5.7

Projekt  uchwały  w  sprawie    rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  rozpowszechnienia  infomacji

o możliwych  skutkach  zdrowotnych  poddania  się  szczepieniu  przeciw  COVID  -  19  Radni

otrzymali w materiałach na sesję. Pani Grażyna Grzecznowska Sekretarz Gminy na posiedzeniu

wspólnym Komisji Rady Gminy z dnia 15 czerwca 2021  r. szczegółowo omówiła projekt w/w

uchwały, i w całości odczytała na sesji. Nikt z obecnych nie miał pytań.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik

do protokołu.

Za -14 głosów,

Przeciw - 0 głosów

Nieobecnych - 1



Wstrzymujący się -0

0becni niegłosujący -0

Ad.  5.8

Projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Brzozie w roku

szkolnym  2021/2022  Radni  otrzymali  w  materiałach  na  sesję.  Pani  Grażyna  Grzecznowska

Sekretarz Gminy na posiedzeniu wspólnym Komisji  Rady Gminy z dnia  15  czerwca 2021  r.

szczegółowo omówiła projekt w/w uchwały, i w całości odczytała na sesji. Nikt z obecnych nie

miał pytań.

Radni  w głosowaniu jawnym podjęli  uchwałę.  Imienny wykaz głosowania stanowi  załącznik

do protokołu.

Za -14 głosów,

Przeciw -0 głosów

Nieobecnych -  1

Wstrzymujący się -0

0becni niegłosujący -0

Ad.6

Raport o stanie gminy za 2020 rok przedstawiła Pani Wójt Danuta Kędziorska -Cieszyńska.

Na podstawie art. 28 ustawy z dnia s marca 1990 r. o samorządzie gminnym Wójt  przedstawia

raport o stanie gminy w tym przypadku za 2020 r.  Rok 2020 był bardzo trudny nie tylko dla

samorządów ale także dla każdego z nas zmieniło się Życie społeczne, ftnkcjonowanie szkół,

oraz  innych  ośrodków  i  placówek,  musieliśmy  przyzwyczaić  się  do  nowej  rzeczywistości  w

jakiej  przyszło nam żyć.  Całe życie społeczne,  imprezy, wydarzenia musiały być przesunięte

lub  odwołane  niektóre  z  tych  wydarzeń jeżeli  była  taka  możliwość  odbywały  się  w  trybie

zdalnym ale generalnie rok 2020 bardzo trudny dla wszystkich.

Pani  Wójt  przystąpiła  do  przedstawienia  raportu  o  stanie  gminy  za  2020  rok  i  zaczęła  od

demografii. W zestawieniu ukazany został stan ludności na dzień 31  grudnia 2020 r. począwszy

od roku 2014 do roku 2020 można zauważyć, że liczba mieszkańców zmieniała się ale nie są

to jeszcze takie rażące zmiany,  liczba ludności  nie spada na terenie Gminy Brzozie.  W 2020

roku  urodziło  się  49  dzieci,  zmarło  45  osób  czyli  mamy  w  tym  przypadku  współczynnik

dodatni. Należy zaznaczyć, Że w roku 2020 przy urodzeniach 49 osób łatwo policzyć, że to są



dwie klasy po 25  osób,  a my mamy 3  szkoły podstawowe więc ta tendencja jeżeli chodzi  o

demografię jest tutaj niepokojąca jeżeli chodzi o `fimkcjonowanie szkół w przyszłości, a liczba

dzieci drastycznie spada. Z każdym rokiem ta liczbajest coraz mniejsza, a to również wiąże się

z kosztami jeżeli chodzi o finansowanie placówek oświatowych na terenie Gminy Brzozie.

Jeżeli chodzi o finanse Gminy Brzozie wykonanie budżetu w 2020 roku w raporcie, który jest

opublikowany  w  Biuletynie  lnfomacji   Publicznej   tam  jest   szczegółowo  wskazane  jakie

wydatki, jakie  dochody  Gmina  Brzozie  otrzymała  w  2020  roku.  Pani  Wójt  skupiła  się  na

najważniej szych czynnikach.

Dochody prawie 23 000 000 zł, wydatki przeszło 20 000 000 zł, udało nam się wyjść na koniec

roku  z  nadwyżką  budżetową  prawie  3 000 000  zł,  spłaciliśmy  teź  pożyczki  to  jest  kwota

446 000 zł i emisja obligacji 800 000 zł taki był rok 2020.

Zadłużenie  Gminy  Brzozie  na  tle  innych  gmin  powiatu  brodnickiego  i  sąsiedniej   Gminy

Kurzętnik przedstawione jest na slajdzie można zaobserwować,  Że nasze zadłużenie na dzień

31  grudnia 2020 roku było bardzo niskie w stosunku do innych gmin wynosiło nie całe  10 %.

Najbardziej zadłużona jest Gmina Jabłonowo Pomorskie, Gmina Kurzętnik i Gmina Zbiczno.

Jeżeli  chodzi  o wydatki  to w raporcie również to było ujęte jednak tak po krótce Pani  Wójt

przedstawiła.

Największe środki, które musimy wydatkować to oczywiście jest rodzina, wchodzi tu kwestia

500+, ale także oświata 5 773 000 zł, to jest bardzo dużo, mamy 3 szkoły podstawowe. Szkoła

w  Wielkim  Leźnie  i  Szkoła  w  Jajkowie jeżeli  chodzi  o  stan  liczebny jest  niedoszacowana

dlatego  Gmina  bardzo  dużo  dokłada  jeżeli   chodzi   o  utrzymanie  tych  placówek,  przede

wszystkim chodzi tu o wynagrodzenia nauczycieli. Należy pamiętać o tym czy nauczyciel uczy

pięcioro uczniów czy dwudziestu pięciu jest to samo wynagrodzenie i dlatego te różnice tak się

klasyfikują.

Pomoc   społeczna  nie  cały   1  000 000   zł,   spora  kwota  transport  i   gospodarka  komunalna

2 500 000 zł, pozostałe wydatki, które były realizowane w roku 2020 przedstawione na slajdzie.

Jeżeli  chodzi  o  oświatę  otrzymaliśmy  z  budżetu  państwa  73%  całych  wydatków  czyli  tak

naprawdę  realizowaliśmy  zadania  państwa  z  budżetu  gminy  ponieważ  te  kwoty,  które  my

otrzymujemy w  subwencji  oświatowej  niestety  nie  wystarczają  na pokrycie tych  wydatków,

które te  szkoły realizują to przede wszystkim wpływa liczba dzieci  w klasach to jest główny

czynnik.  W  oświacie jest bardzo  dużo  do zrobienia bo jeżeli  chodzi  o  wyniki nauczania one

odbiegają  od  średniej  wojewódzkiej  i  średniej  ogólnopolskiej, jako  organ  nadzoru  czynimy



tutaj  wszelkie  kroki  żeby  się  to  zmieniło  m.in.  wprowadziliśmy  nagrody  motywacyjne  dla

uczniów szkół z terenu gminy Brzozie, były to nagrody po 300 zł dla uczniów klas IV - VIII,

którzy w poszczególnych szkołach osiągnęli najlepsze wyniki jeżeli chodzi o średnią ocen oraz

nagrody po 500 zł dla 3 najlepszych absolwentów szkoły. Były zsumowane wyniki egzaminu

ośmioklasisty więc żeby zachęcać młodzież do nauki takie kroki poczyniliśmy.  Zostały także

wprowadzone  nagrody  finansowe  dla  nauczycieli.  Nagrody te  otrzymali  nauczyciele,  którzy

wyróżniali  się w swojej pracy,  ich uczniowie osiągali  bardzo dobre wyniki  na egzaminach, a

takźe angażowali  się w Życie społeczne szkoły, organizowali wydarzenia pozalekcyjne, które

nie  były  w  ramach  pensum  czy  nadgodzin  i  tacy  nauczyciele  zostali  docenieni  nagrodą

finansową na Dzień Edukacji Narodowej. Jeżeli chodzi o zdalną szkołę nie wszyscy z uczniów

posiadali sprzęt komputerowy w szczególności rodziny wielodzietne w tym celu udało nam się

pozyskać przeszło  114 000 zł to było  100% dofinansowania i te komputery zostały przekazane

do  poszczególnych  placówek,  a  z  kolei  nauczyciele  wypożyczali  sprzęt  komputerowy  do

domów żeby dzieci czy młodzież mogła w trybie zdalnym uczyć się i pracować.

Żłobki  w  Gminie  Brzozie  realizowaliśmy  projekt  z  Regionalnego  Programu  Operacyjnego

Województwa Kuj.awsko -Pomorskiego, który kończy się w tym roku w lipcu. Nasz Żłobek

„żyje" i ma się dobrze, zainteresowanie j.est ogromne dlatego od września planujemy zwiększyć

liczbę miej.sc w żłobku żeby nasi mieszkańcy mogli skorzystać z tej  fomy opieki dzieci do 3

lat. Od września 2020 roku został wprowadzony do żłobka język angielski dzieci uczą się tego

języka innowacyjną metodą „baby grows" nieliczne placówki tą metodą uczą dzieci do 3 roku

życia.  Od  września tego  roku  chcemy  wprowadzić  również  logopedę  do  żłobka  myślimy,  że

jest  taka  konieczność  żeby też  pomóc  rodzicom,  żeby to  wszystko było  pod kontrolą  i  żeby

nasze dzieci dobrze się rozwijały.

Jeżeli   chodzi   o   ochronę  środowiska,   monitoring  jakości   powietrza,   mamy  zamontowane

czujniki jakości powietrza w  Brzoziu,  Jajkowie  i  w  Wielkim  Leźnie,  na stronie  intemetowej

można   obserwować  jak   to   wygląda,   można   w   każdej   chwili   zobaczyć   jaki   jest   stan

zanieczyszczenia  powietrza  i  czy  warto  wyjść  z  domu.  Realizowaliśmy  również  promocję

programów   rządowych   „Czyste   powietrze"   i     „Mój   prąd"  podpisaliśmy  porozumienie   z

ftindacją,  której  zadaniem  było  infomowanie  naszych  mieszkańców,  było  zorganizowane

nawet takie spotkanie dla mieszkańców.  W tym roku jako Gmina podpisaliśmy porozumienie

z  Wojewódzkim  Funduszem  Ochrony  Srodowiska  i  Gospodarki  Wodnej  i  u  nas  w  Urzędzie

będzie osoba, która będzie zajmowała się, która będzie pomagała mieszkańcom w tym



programie  „Czyste  powietrze"  żeby jak  najwięcej  osób  z  naszej  Gminy  skorzystało  z  tego

dofinansowania.

Realizowaliśmy    również    gminny    program    usuwania    wyrobów    zawierających    azbest.

Wydatkowaliśmy   przeszło    34000    zł,    przeszło    32000    zł   było    to    dofinansowanie    z

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej,  z tej  fomy wsparcia

skorzystało   30   gospodarstw.   W   tym   roku   obecnie   też   trwa   nabór   i   też   się   staramy  o

dofinansowanie  z  WFOśiGW  na  ten  cel.  Realizowaliśmy  również  program  usuwania  folii

rolniczej  z gospodarstw  i  na ten  cel pozyskaliśmy ponad 28 000 zł z Narodowego  Funduszu

Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej i tutaj było dofinansowanie  100% w tym roku też

będziemy taki wniosek składać, jest już ogłoszony nabór i będzie on trwać do końca września,

jesteśmy w trakcie przygotowania dokumentacji.

Jeżeli  chodzi  o  ochronę  środowiska  to  w  2020  realizowaliśmy  również  program  budowy

przydomowych oczyszczalni  ścieków, było to dofinansowanie i  udało  się nam zrealizować 9

zadań.  Realizowaliśmy  również  program  „Gmina  Brzozie  łapie  deszcz"  był  to  pilotaż,  24

zadania    zostały    zrealizowane    i    zostaliśmy    wyróżnieni    w    Ogólnopolskim    konkursie

lnnowacyjny   Samorząd  właśnie   za  ten   program.   Byliśmy  jedną  z   nielicznych   Gmin   w

województwie, a nawet w Polsce, która taki program realizowała.

Udało się nam także pozyskać  100 000 zł z Funduszu Sprawiedliwości zakupiony został Quad

z przyczepką oraz wsparliśmy OSP Mały Głęboczek w zakupie motopompy.

Jeżeli chodzi o inwestycje drogowe pozyskaliśmy środki przede wszystkim z Funduszu Dróg

Samorządowych,  wykonaliśmy drogi  asfaltowe prawie  1,5  km na ten  cel pozyskaliśmy 60%

wartości  inwestycji.  Udało  nam  się  także  pozyskać  kwotę  z  Urzędu  Marszałkowskiego  na

modemizację drogi gminnej Zembrze -Samin.

Utworzenie  miejsca  Wypoczynku,  Sportu  i  Rekreacji  w  Wielkim  Leźnie  wartość  inwestycji

(przedstawiona   na  slajdzie)   co   zostało   dofinansowane   z   Unii   Europejskiej   wystąpiliśmy

również do strony rządowej o dodatkowe wsparcie, niedawno to wsparcie otrzymaliśmyjest to

kwota 20 000 zł no i nasz wkład również tu był.

lnwestycja w Jajkowie ta inwestycja też jest zakończona otwarcie przewidujemy na miesiąc

lipiec  może  sierpień.  Wartość  inwestycji  niecałe  300 000  zł,  wysokość  dotacji  z  budżetu

państwa również złożyliśmy wniosek i niedawno otrzymaliśmy infomację, że strona rządowa

dofinansuje nam jeszcze to zadanie w kwocie ponad 28 000 zł no i środki własne 46 000 zł.



Otrzymaliśmy także dofinansowanie z  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa

Kujawsko -Pomorskiego na doposażenie boiska w zaplecze sportowo -rekreacyjne w Wielkim

Głęboczku  to  małe  zadanie,  również  złożyliśmy  wniosek  do  strony  rządowej  o  wsparcie  i

otrzymaliśmy 3 000 zł.

Realizowaliśmy   również   Klub   Seniora   w   Gminie   Brzozie   jest   to   program   wieloletni

2020 -2022    tutaj    też   było   dofinansowanie    z    Regionalnego    Programu   Operacyjnego

Województwa  Kujawsko - Pomorskiego  wartość  projektu to jest ponad  600 000  zł przeszło

50 000 zł dofinansowanie z Unii Europejskiej  z budżetu państwa otrzymaliśmy 30 000 zł no i

środki    własne   61000    zł.    Do    Klubu    Seniora   niedawno    dojechała    sauna   została   ona

dofinansowana w  100% ze środków Unii Europejskiej.

W zeszłym roku udało nam się podpisać umowę na adaptację oraz wyposażenie pomieszczeń

w   Klubie   Seniora,   był   to   mały   projekt   obecnie   go   realizujemy   kwota    100000   zł,

dofinansowanie z Unii 84 000 zł, budżet państwa 10 000 zł, środki własne 6 000 zł i za te środki

zostaną  doposażone   i  wyremontowane   dwie   sale   dla  naszych   seniorów,   umowa  została

podpisana, realizacja do końca lipca tego roku, będzie to sala rehabilitacyjno -sportowa oraz

sala wystawowa.

Realizowaliśmy również projekt aktywizację społeczno -zawodową dla mieszkańców Gminy

Brzozie, środki własne na ten cel to 4 000 zł, a wartość projektu przeszło 82 000 zł projektjest

jeszcze realizowany, środki na ten cel zostały również pozyskane ze środków Unii Europejskiej.

Mieliśmy w budżecie środki z fimduszu sołeckiego w zeszłym roku wydatkowanie to wynosiło

przeszło 266 000 zł.

Jeżeli chodzi  o Kulturę w zeszłym roku bardzo trudno było nam  cokolwiek zorganizować ze

względu na pandemię ale realizowaliśmy „Galę Talentów" w Gminie Brzozie w fomie on line.

Udało nam się wyłonić osoby, które zasłużyły na ten zaszczytny tytuł Talentu Gminy Brzozie

w poszczególnych kategoriach.

Pani  Wójt podziękowała Pani  Przewodniczącej  Rady Gminy Marii Florkiewicz za pracę jaką

wykonała na rzecz Gminnej Biblioteki Publicznej w czynie społecznym.

W zeszłym roku udało nam się po raz pierwszy stworzyć żywą szopkę bożonarodzeniową jest

to  świetna  foma  promocji  dla  nas,  szopka  była  bardzo  chętnie  odwiedzana  nie  tylko  przez

mieszkańców.   W   tym   roku   zwyczajem   roku   poprzedniego   taka   szopka   też   powstanie,

pragniemy aby w tym miejscu powstał również jarmark bożonarodzeniowy.



Jeżeli chodzi o przyszłość Pani  Wójt zaznacza, w którą stronę byśmy chcieli dalej  pójść, jaką

politykę  lokalną dalej  chcielibyśmy dalej  realizować.  Pani  Wójt przedstawia główne zadania.

Naszym  priorytetem jest  i  cały czas  o to  zabiegamy modemizacja drogi  powiatowej  Wielki

Głęboczek  przez  Augustowo  do  Brzozia  było  niejedno  spotkanie  w  tej   sprawie  miejmy

nadzieję,   że   Pan   Starosta   i   Radni   Powiatowi   dotrzymają   słowa   i   ta   inwestycja  będzie

realizowana.   W   tym   momencie   została   wyłoniona   fima,   która   wykona   dokumentację

projektową.  Plan  jest  taki  żeby  powstała  droga  asfaltowa  6  metrowa  ze  ścieżką  pieszo  -

rowerową i wycinką drzew po jednej stronie. U nas w Brzoziu na spotkaniu była również Pani

wiceminister Anna Gembicka,  która  zadeklarowała wsparcie  finansowe  dla powiatu gdyż  to

jest droga powiatowa i powiat odpowiada za inwestycje. Myjako Gmina też będziemy musieli

się  dołączyć  do  tej  inwestycji  finansowo  30%  wkładu  własnego  powiatu  dlatego  tak  bardzo

nam zależy Żeby powiat pozyskał dofinansowanie bo jeżeli powiat pozyska dofinansowanie to

nasz wkład jako Gminy również będzie mniejszy.

Poprawa  infrastruktury  drogowej,  w  tym  roku  udało  nam  się  pozyskać  dofinansowanie  z

Funduszu Dróg na drogę Mały Głęboczek -Trepki tzw., Szerokie 50°/o wartości inwestycji to

będzie  ok.   350 000  zł  dofinansowania.   Przetarg  został  już  zrealizowany,  umowa  została

podpisana, a te dofinansowanie ono jest taką infomację dostaliśmy w tamtym tygodniu.

Złożyliśmy także wniosek o modemizacj.ę osiedla w Wielkim Głęboczku na kostkę brukową.

W tym roku nie mamy jeszcze wyników, jesteśmy na liście rezerwowej koszt całej inwestycji,

jest  to  inwestycja  wieloletnia  rozłożona  na  trzy  lata  to jest  około   1  600 000  zł.  My  mimo

wszystko  w  tym  roku,  w tym  momencie jesteśmy w  trakcie  przygotowywania dokumentacji

przetargowej. Mamy nadzieję, żejeszcze w tym tygodniu przetarg na pierwszy odcinek osiedla

w Głęboczku czyli ten najkrótszy w środku obok placu zabaw zostanie miejmy nadzieję jeszcze

zrealizowany.    Środki    na   ten    cel    są   zabezpieczone,    a   jeżeli    uda   nam    się    pozyskać

dofinansowanie to nic tylko cieszyć się żeby taka sytuacja miała miejsce.

Budowa  i  modemizacja  świetlic  wiejskich.  Lata  lecą te  świetlice  są w  coraz  gorszym  stanie,

nie wszystkie sołectwa mają Świetlicę Cały czas zabiegamy o to aby pozyskać dofinansowanie

ostatnio  złożyliśmy  nawet  projekt  z   Funduszu  PGR  niestety  nie  udało  nam  się  uzyskać

dofinansowania  ale  już  kolejny  projekt  będziemy  składać  do  Planu  Odbudowy  i  miejmy

nadzieję, że w Jajkowie w końcu powstanie świetlica. Remont świetlicy w Brzoziu, który trzeba

zrobić ale również inne świetlice z roku na rok są w coraz gorszym stanie i takie modemizacje

takie remonty po prostu są konieczne.



Poprawa dostępności sportu i rekreacji tutaj potrzeby mieszkańców są naprawdę duże, chcemy

realizować takie miejsca do spędzania wolnego czasu. W tym roku mamy zaplanowane jeszcze

realizację   czterech   wiat  wypoczynkowych   w  różnych   miejscowościach,   place  zabaw   ale

również   na   przyszły   rok   planujemy   inwestycję   w   Świeciu   tam   mamy   też   teren   do

zagospodarowania miejmy nadzieję, że na ten cel uda nam się pozyskać dofinansowanie.

Wsparcie  przedsiębiorców  to  też jest  bardzo  ważne  szczególnie  w  czasach  pandemii,  Rada

Gminy Brzozie podjęła uchwałę zwalniającą z tzw.  „korkowego".  Każda  forma wsparcia w

tych trudnych czasach jest wyciągnięciem ręki do przedsiębiorców.

W tym momencie zmieniamy plan przestrzennego zagospodarowania tak bardzo oczekiwany i

tak bardzo blokujący wszelkie  inwestycje.  Plan  w tym  momencie zmieniamy w  Brzoziu  i  w

Jajkowie na przyszły rok miejmy nadzieję, że uda nam się zrealizować Głęboczki.

Rozwój turystyki, mamy coraz więcej turystów i musimy stawiać na turystykę. Turystyka może

być ważną gałęzią gospodarki i chcemy inwestować w tę turystykę.

Gmina  przyjazna  rodzinie,   mamy  jedyny  samorządowy  Żłobek  w  powiecie  brodnickim

inwestycja ta była po prostu potrzebna.

Gmina ekologiczna, cały czas będziemy pozyskiwać dofinansowania i udzielać mieszkańcom

dofinansowania czy to na deszczówkę czy na przydomowe oczyszczalnie ścieków ale także na

usuwanie  folii  rolniczej  i jeżeli  będzie  taka  możliwość  to  na  pewno  Gmina  Brzozie  będzie

startować w konkursach  aby ułatwić życie mieszkańców i żeby ta jakość  życia mieszkańców

uległa poprawie.

Poprawa jakości  kształcenia jest  tutaj  bardzo  dużo  do  zrobienia  trzeba  włożyć  dużo  pracy

organu prowadzącego oraz dyrektorów szkół, Że te wyniki się poprawią, że wizerunek szkoły

się  przede  wszystkim  poprawi  ale  także,  że  się  poprawi  autorytet  nauczyciela  bo  przez  te

wszystkie  wydarzenia,  które  działy  się  w  Polsce  on  bardzo  ucierpiał  i  teraz jest  potrzebna

odbudowa.

Polityka  młodzieżowa.  Po  kampanii  wyborczej  była  zapowiedź  o  utworzeniu  młodzieżowej

Rady Gminy, jest to potrzebne i ta rada na pewno zostanie utworzona.

Rozwój kultury, nasza biblioteka gminna cały czas się zmienia i idzie to w bardzo dobrą stronę,

mamy bardzo  dużo pomysłów  i  będziemy je realizować,  tych  wydarzeń  kulturalnych  będzie

jeszcze więcej będą też na wyższym poziomie.



Poprawa bezpieczeństwa chodzi tutaj przede wszystkim o chodniki i oświetlenie. W tym roku

będziemy jeszcze realizować chodniki na terenie Gminy Brzozie ale także oświetlenie. Środki

są  zabezpieczone  w  budżecie  Gminy  i  takie  postępowanie  przetargowe  na  pewno  będzie

przeprowadzone żeby zwiększyć to bezpieczeństwo.

Rozwój  oświaty w zeszł)m roku udało  nam  się pozyskać  900 000 zł z rządowego  Funduszu

lnicjatyw  Lokalnych tj.,100°/o inwestycji jest to bardzo duże wsparcie dla nas i w tym roku

realizowana jest  inwestycja  w  Jajkowie  to  jest  budowa  przedszkola  wraz  z  infrastrukturą

towarzyszącą  (parkingi,  plac  zabaw)  czyli  zagospodarowanie  tego  terenu  wokół  żłobka  i

przedszkola.    Przedszkole    to   będzie    bardzo    nowoczesne   jeżeli    chodzi    o    środowisko,

wykorzystane   będą   panele   oraz   pompy   ciepła   zasilanie   będzie   zupełnie   inne   niż   w

poszczególnych placówkach.

Budowa targowiska umowa zostanie podpisana w poniedziałek dostaliśmy dofinansowanie z

programu rozwoju obszarów wiejskich i ta inwestycja będzie realizowana jeszcze w tym roku,

w tym momencie jesteśmy w trakcie przygotowania dokumentacj i przetargowej. To targowisko

powstanie w  miejscu gdzie była szopka bożonarodzeniowa za przystankiem i ten przystanek

też będzie odnowiony.

Udało     nam     się    także    uzyskać    dofinansowanie    na    stworzenie    miejsca    integracji

międzypokoleniowej w Brzoziu, te środki udało nam się pozyskać z Urzędu Marszałkowskiego

z  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa  Kujawsko -  Pomorskiego.  Chcemy

aby obok świetlicy wiejskiej w Brzoziu powstał statek, miejsce spotkań nie tylko seniorów ale

także młodszego pokolenia. Umowa będzie niebawem podpisana a realizacja będzie do końca

kwietnia  2022  r.    Mamy  również  pomysł  na  park  wodny,  statek  będzie  się  bardzo  dobrze

komponował w tym miejscu.

Chcieli  byśmy  zrealizować  projekt.  W  Świeradowie  Zdroju  to jest  pod  granicą  Czeską jest

stworzony park rowerowy największy prawdopodobnie w Europie Środkowej tzw. Singel tracki

i  my  chcielibyśmy taką inwestycję u  nas  zrealizować.  Jesteśmy po wstępnych  rozmowach  z

marszałkiem,   który   jest   bardzo   zainteresowany   naszym   projektem   bo   jest   to   projekt

innowacyjny czegoś takiego w tej  stronie Polski nie ma.

Pani Wójt podziękowała za współpracę Pani Przewodniczącej Rady Gminy Marii Florkiewicz

oraz    całej    Radzie    Gminy    Brzozie.    Pani    Wójt    podziękowała    również    sołtysom    za

zaangażowanie, za współpracę w realizacji fimduszu sołeckiego i nie tylko za zaangażowanie

w różne inicjatywy np. maseczki, szycie maseczek czy też inne przedsięwzięcia nigdy ta pomoc



nie  była  odmawiana.  Pani   Wójt  podziękowała  również  pracownikom   Urzędu,  oraz  Pani

Skarbnik   i   Pani   Sekretarz   oraz   Panu   Tomaszowi   Mażutis.   Pani   Wójt   złożyła   również

podziękowania    Panu    Marszałkowi,    Panu    Wojewodzie    oraz    Radnemu    Powiatu    Panu

Arkadiuszowi Orłowskiemu, Pani Małgorzacie Smoczyńskiej.

Ad.7

Debata nad raportem o stanie Gminy Brzozie za 2020 r.

Pan  Radny Andrzej  Malinowski  Chodzi  o  czujniki  powietrza  „te  czujniki  są włączone  no  i

kiedyś przejeżdżałem przez te miejscowości, a ludzie kursują a pisze tam zostań w domu jaki

jest sens tych czujników skoro jest zostań w domu a ludzie kursują na całego"

Odpowiedź Pani Wójt zamontowane są te czujniki po prostu po to Żebyśmy mieli świadomość

jaki jest poziom zanieczyszczenia powietrza.  Chodzi  głównie o  środowisko  i  o to żeby o nie

dbać.Środowiskotonaprawdęważnasprawatrzebawspólnieoniezadbaćtrzebateżupominać

takich  mieszkańców,  którzy  wyrzucają  śmieci  do  lasu  bo  to  też jest  nasze  Środowisko, jeśli

chodzi  o  kopciuchy  to  trzeba  też  zmieniać  piece  dlatego  przystąpiliśmy  do  tego  programu

„Czyste  powietrze"  Żeby  te  tutaj  czujniki  pokazywały  nam  tylko  zielone  buźki,  że  można

wychodzić i można czuć się bezpiecznie. Taki był cel zamontowania tych czujników.

Pani Radna Małgorzata Zielińska „mam pytanie odnośnie ochrony środowiska nigdy nie padło

żadne podsumowanie śmieci za ubiegły rok"

Pani Wójt -w Raporcie o stanie Gminy jest ujęta gospodarka odpadami.  Raport jest również

dostępny w Biuletynie lnfomacji Publicznej jest tam dość dobrze przygotowane i  wyjaśnione

jak  wygląda  stan  ile  było  śmieci  segregowanych  ile  niesegregowanych  i  jak  to  po  prostu

wygląda. Jeżeli chodzi o gospodarkę to zmieniły się przepisy i z tego co wiemy przepisy będą

jeszcze zmienjane więc tak naprawdę cały czas jeśli chodzi o tą gospodarkę odpadami coś się

dzieje.  Mieszkańcy niechętnie segregują śmieci  i  staramy się mobilizować żeby odpowiednio

segregowali.  Różnie bywa.  Szkoły i rodzice powinni  edukować dzieci jak segregować śmieci

to bardzo zależy od tego jak później nastolatek czy osoba dorosła zachowuje się i jak dba o to

środowisko.

Pan  Radny  Marcin  Kamiński  „czy  Pani  Wójt  może jeszcze  rozwinąć  myśl  na  temat  singel

tracków"

Pani Wójt -Singel tracki są to takie ścieżki rowerowe bardzo innowacyjne w lasach. My jako

Gmina nie mamy lasów, które można by było wykorzystać pod tę inwestycję ale możemy



dzierżawić od lasów państwowych i od prywatnych przedsiębiorców, rolników, mieszkańców,

którzy po prostu taki teren posiadają. Bardzo piękne tereny są w Leźnach i tam byśmy chcieli

jakby rozpocząć nasze przygotowania do tej inwestycji, jesteśmy też po wstępnych rozmowach

z lasami myślę, że zainteresowanie będzie są to ścieżki jednokierunkowe. Koszt wybudowania

1  km  wacha  się od 50 000 do  100 000  zł plus  oczywiście  infrastruktura towarzysząca,  która

będzie  musiała być  też  przygotowana  pod  turystów  czyli  wiaty  wypoczynkowe,  dostępy  do

sklepów. W Lidzbarku powstał już jeden singel track Wel track.  To jest projekt innowacyjny

nie  ma  czegoś  takiego  w  tej  części  Polski jeżeli  chodzi  o  park  rowerowy.  Chcielibyśmy  się

połączyć z Lidzbarkiem i żeby inne gminy ten projekt też realizowały. Jesteśmy po wstępnych

rozmowach  z  Departamentem  Sportu  i  Turystyki  przy Urzędzie Marszałkowskim  są bardzo

zainteresowani  tematem  była  robiona  również  diagnoza  w  terenie,  szacowali  jak  to  u  nas

wygląda ten nasz teren, który posiadamy czyjest odpowiedni i zdecydowanie j.est odpowiedni.

Chcieli   byśmy   stworzyć   zrównoważony   park   rowerowy   czyli   taki   park,   który   byłby

przygotowany dla całych  rodzin.  Chcieli byśmy  równieź  stworzyć  ścieżki  baby track nie  ma

czegoś takiego na całym świecie byłoby to coś na skalę światową i dlatego chcemy pozyskać

dofinansowanie również pod kontem innowacji.

Pan Radny Marcin Kamiński „czy Pani Wójt orientuje się czy śmieci jeszcze pójdą do góry?"

Pani Wójt -po zmianie ustawy odnośnie gospodarki śmieciowej my nie płacimy ryczałtemjak

było   wcześniej   tylko  od  tonażu   trudno  jest  przewidzieć   ile   mieszkańcy  Gminy  Brzozie

wyprodukują  śmieci  bo  faktury  są różne.  Trudno jest  oszacować jak  to będzie wyglądało  w

przyszłości.

Pan Radny Przemysław Czepek „kiedyś rozmawiałem z kierowcą odnośnie śmieci i mówił, że

żeby Gmina zrobiła taką listę i oni by przez 3  miesiące sami jako pracownicy sprawdzać czy

ludzie, którzy segregują Faktycznie segregują i będą odhaczać minusik albo plusik i wtedy ten

raport po 3 miesiącach do Gminy by przywieźli Żeby wtedy Gmina konsekwencję od tych ludzi

wyciągnęła"

Pani Wójt -na przyszłość proponuję nie rozmawiać z kierowcą bo to nie jest osoba decyzyjna

jeżeli  chodzi  o podpisanie umowy i ogólnie o przepisy bo  każdy może sobie coś powiedzieć

ale opierajmy się na faktach, na ustawach, na regulaminach, a przede wszystkim na podpisanej

umowie.

Pan Marcin Kamiński „czyjuż wiadomo odnośnie kompostownikówjakie są normy, czy można

już je kupować?"



Pani Wójt -Panie Radny z tego co pamiętam to regulamin był zmieniany kilka miesięcy temu

Pan na tej  sesji był i Pan to przegłosował więc myślę, Że Pan powinien to wiedzieć.

Pan  Radny Marcin Kamiński  „ale nie  było pewności jakie te kompostowniki  kupować  żeby

ktoś potem nie przyczepił się"

Pani Wójt -zgodne z regulaminem myślę, że tam jest wystarczająca infomacja.

Pan Radny Marcin Kamiński  „wcześniej  Pani Wójt mówiła nie pamiętam czy Pani Wójt czy

na radzie, że mieliśmy się wstrzymać bo miały być z atestami"

Pani Wójt -dlatego zmieniliśmy regulamin Panie Radny i w tym regulaminie są zapisy proszę

się  po  prostu  do  tego  odnieść, jeżeli  będzie jakiś  problem  to  zapraszam  do  Urzędu  do  Pani

Kierownik Sokalskiej -Lebiedziewskiej o wyjaśnienie.

Pani Radna Małgorzata Zielińska „odnośnie targowiska, który ma powstać czy są przewidziane

jakieś opłaty za wystawianie swoich produktów do sprzedaży?'

Pani  Wójt  -  tak  są  przewidziane  opłaty  zgodnie  z  projektem  z  dofinansowaniem,  które

otrzymujemy z programu rozwoju obszarów wiejskich mamy obowiązek pobierać  opłaty od

osób, które handlują ale to nie są duże opłatyjeżeli chodzi o szczegóły zapraszam też do Urzędu

w regu]aminie składanym do Urzędu Marszałkowskiego tam były propozycje kwot składane.

Pan sołtys Małego Głęboczka „chciałem się zapytać kiedy będzie wymieniony żwir na placu

zabaw w Małym Głęboczku i chodzi mi jeszcze o drogę do Augustowa robi się coraz węższa i

jest  tam  trudno  przejechać,  są  tam  zakrzaczenia  i  chciałem  się  zapytać  jeszcze  o  fimdusz

sołecki, który ma Augustowo kiedy będzie kruszywo?'

Pani Wójt -Panie sołtysie jeśli chodzi o kruszywo wyłoniliśmy w drodze postępowania fimę,

która będzie dostarczała nam kruszywo no i możemy zacząć modemizację tych dróg, które były

wytypowane do modemizacji no myślę, że to będzie w najbliższym czasie. Mamy tych sołectw,

mamy tych prac zwłaszcza w okresie letnim bardzo dużo. Jeżeli chodzi o Augustowo zgodnie

z  uchwałą  sołecką  wszystko  zostanie  zakupione  i  będzie  zrealizowane,  mamy  kontakt  z

mieszkańcami Augustowa, wszystko będzie zgodnie z planem.

Podsumowanie Pani Przewodniczącej  Rady Gminy Marii Florkiewicz, udało się wiele zrobić,

wiele rzeczy i myślę, że jako Rada Gminy Brzozie możemy się z tego bardzo cieszy.  Mamy

świadomość  tego,  że  Pani  Wójt  wykonując  budżet  kieruje  się  zawsze  zasadami  legalności  i

oszczędności w gospodarowaniu środków publicznych co nas bardzo cieszy chociaż też wiem



apetyt rośnie w trakcie jedzenia i pewnie cały czas będziemy chcieć więcej  i więcej  w naszej

Gminie ale dziękujemy Pani bardzo za to.

Ad.8

Podjęcie  uchwały  w   sprawie   udzielenia  Wójtowi   Gminy  Brzozie  wotum  zaufania.   Pani

Grażyna Grzecznowska Sekretarz Gminy w całości odczytała projekt uchwały na sesji. Nikt z

obecnych nie miał pytań.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę.  Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik

do protokołu.

Za -14 głosów,

Przeciw -0 głosów

Nieobecnych -  1

Wstrzymujący się -0

0becni niegłosujący -0

Ad.9

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Brzozie za 2020

r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Brzozie za 2020 r.  Radni otrzymali w

materiałach na sesję, na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy z dnia  15 czerwca 2021

r.  Pani  Ewa  Piotrowicz  Skarbnik  Gminy  szczegółowo  omówiła  projekt  w/w  uchwały,  i  w

całości odczytała na sesji. Nikt z obecnych nie miał pytań.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę.  Imienny wykaz głosowania stanowi  załącznik

do protokołu.

Za -  14 głosów,

Przeciw -0 głosów

Nieobecnych -  1

Wstrzymujący się -0

0becni niegłosujący ~ 0

Ad.10

31    maja   2021    roku   zebrała   się   Komisja   Rewizyjna   w   sprawie   wniosku   o   udzielenie

absolutorium  Wójtowi  Gminy  Brzozie  za  2020  rok.   Komisja  w  składzie  Pan  Kazimierz



Leśniewski Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej,  Pan Tomasz Piotrowicz Członek  Komisji  i

Pan  Zbigniew   Bąkowski   Członek   Komisji.   Komisja  zapoznała   się  ze   sprawozdaniem   z

wykonania   budżetu   Gminy   Brzozie   za   rok   2020   wraz   z   informacją   o   stanie   mienia

komunalnego Gminy Brzozie,  sprawozdaniem  finansowym  za 2020 r.,  uchwałą Nr 8/S/2021

Składu Orzekającego Regionalnej lzby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 12 kwietnia 2021

r.  w  sprawie wyrażenia opinii  o przedłożonym przez Wójta Gminy Brzozie  sprawozdaniu z

wykonania budżetu za rok 2020.wraz z infomacją o stanie mienia Gminy.

Uchwała została przekazana do  Regionalnej  lzby Obrachunkowej  w  Bydgoszczy w  sprawie

wydania opinii. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brzozie przedstawił Opinię

Składu Orzekającego  Nr 10/Kr/202l  Regionalnej  lzby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia

7 czerwca 2021  r.

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Brzozie za rok 2020.

Pani  Grażyna Grzecznowska Sekretarz  Gminy w  całości  odczytała projekt  uchwały  na sesji.

Nikt z obecnych nie miał pytań.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli  uchwałę.  Imienny wykaz głosowania stanowi  załącznik

do protokołu.

Za -14 głosów,

Przeciw -0 głosów

Nieobecnych - 1

Wstrzymujący się -0

0becni niegłosujący -0

Ad.   1  1

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, dziękując wszystkim za udział w obradach sesji

Przewodnicząca Rady Gminy Brzozie o godzinie  12:50 zakończyła obrady XXIII  Sesji  Rady

Gminy Brzozie.

Protokolantka:
Anna Żabińska

Przewodnic
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